
ITI’s ordinære generalforsamling 2020

DAGSORDENEN er følgende:
1. Valg af dirigent - Udgår i år
2. Formandens beretning.
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab.
4. Indkomne forslag - Udgår i år
5. Valg iflg. lovenes § 8 (ord. bestyrelsesmedlemmer)
6. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.
7. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.
8. Valg af udvalgsmedlemmer.
9. Information om ITI’s hjemmeside.
10. Eventuelt - Udgår i år

REFERAT AF SKRIFTLIG ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2020
1. Udgår
2. Formandens beretning:

Formandens beretning for iTi for sæsonen 2019/20

Beretningen i år bliver ikke afgivet på foreningens Generalforsamling som den
plejer. Vi har til bestyrelsesmødet i august besluttet, IKKE at afholde fysisk 
Generalforsamling pga. for stor risiko for smitte med Corona-virus. GF vil i 
stedet blive afholdt skriftligt i år. 

Vi har det sidste år afholdt 4 bestyrelsesmøder. Her gennemgår vi fast 
klubbens regnskab, status på hjemmesiden, de kommende klub-
arrangementer og gennemgang af medlems-tallet incl. 
kontingentindbetalinger, samt om vi evt. skal annoncere efter nye 
medlemmer. Klubbens økonomi er som vanligt i fin form, endda selvom vi 
fejrede et dyrt 100 års jubilæum. Hjemmesiden er i år blevet helt omlagt i nyt 
program, idet den gamle version ikke kunne køre ordentligt mere. Det har 
Marianne & søn stået for – tak – og nu mangler der kun nogle få rettelser.
På hjemmesiden kan I se Klubkalender med årets aktiviteter, lukkedage og 
arrangementer  
Medlemslister med navne og mail-adresser, som er nødvendigt – men 
beskyttet for ikke-medlemmer ihht. GDPR regler.
Forfrisknings-listen til Herreholdet, og referat fra Bestyrelsesmøder og 
Generalforsamling.

Klubbens aktive medlemmer er i år på linje med sidste år, nemlig 35. Et par af
damerne er stoppet, men erstattet af en enkelt ny, og på herreholdet, er en af 
de passive medlemmer blevet aktiv igen. 
Ind til Danmark – og os - blev ramt af Covid19-truslen, havde vi haft en god 
sæson med et godt fremmøde, og kun en enkelt aflysning. Men det stoppede 
medio marts, da Danmarks Corona-restriktioner blev strammet. Idrætsmærke-
gymnastikken i april blev aflyst tillige med atletikken. Så vidt vi ved, har ingen 
på holdet gudskelov været smittet med virussen. 

Vi har igen i år været rigtig tilfredse med vores træner Linea. Hun tager 
ansvar, og det sportslige indhold er rigtig højt og varieret, og Linea er meget 
engageret i hver eneste time Vi er så heldige, at hun gerne vil fortsætte som 
vores træner i den kommende sæson 20/21, selvom hun lige er blevet færdig 



som lærer, og startet job på skolen på Nørrebro. Og hvem ved, måske kan 
hendes kæreste Simon igen i år være Standin, hvis hun bliver forhindret en 
gang eller to til træning. 

Vi afholdt igen den legendariske Juleafslutning den 17 december på Skolen 
med omvendt bankospil, masser af præmier, rigeligt med juleboller, og igen 
en fantastisk dejlig aften.

Vi holdt også traditionen tro julefrokost på Cafe Samsøe.

Årets højdepunkt var afgjort vores iTi - 100 års jubilæum den 7 marts, lige 
akkurat før landet lukkede ned for den slags arrangementer. Det blev afholdt 
på restaurant Frederiks Have med champagne inden den store middag og de 
forskellige interne- og eksterne indlæg. Det var et stort arrangement med 
mange aktiviteter, som Bestyrelsen havde lagt rigtig mange kræfter i. Men 
vi/jeg synes at alt klappede, og vi har fået rigtig mange positive 
tilbagemeldinger på det fine arrangement. 

Jeg håber vi får en dejlig kommende sæson, uden nedlukninger, men med 
stort fokus på at beskytte os selv og ansvar for at beskytte de andre så godt 
som muligt mod virus. 

3. Det reviderede regnskab:
Budget 2020 - se vedhæftet fil
Kontingentet for sæson 2020/2021 er fastsat til 700 kr

4. Det er i år ikke muligt at komme med forslag
5. På valg til bestyrelsen er Næstformand Søren Sørensen og Kasserer 
Jens  Nielsen. De ønsker begge at genopstille og er hermed valgt
6. På valg som revisorer er John Larsen og Mogens Munch. De ønsker 
begge at genopstille og er hermed valgt.
7. På valg som revisorsuppleant er Vibeke Winther. Hun ønsker at 
genopstille og er hermed valgt
8. Foreningens eneste udvalg er Idrætsmærkeudvalget – i udvalget er 

foreningens Idrætsmærkedommere: Mads Næblerød, Søren Sørensen,
Maj-Britt Steffensen og Marianne Rise.
Søren indberetter vedr Idrætsmærket - intet i år. 

9. Hjemmesiden er opdateret. Adressen er:https://www.iti-gymnastik.dk
10. Eventuelt udgår

Såfremt ingen har meddelt indsigelser til formanden (Mads) inden 8 dage
fra dags.dato, er referatet af den ordinære generalforsamling godkendt.

Bestyrelsen håber, at vi til næste år kan afholde en fysisk generalforsamling.

https://www.iti-gymnastik.dk/

